
27.4.2012 

 

Dobrý den, 

v souladu s příslušnými ustanoveními zákona o svobodném přístupu k informacím žádám o 

sdělení následujících informací: 

 

1) Kolik podnětů týkajících se problematiky ochrany osobních údajů přijal Veřejný ochránce 

práv v jednotlivých letech 2009,2010 a 2011? 

2) V kolika případech, kterých se tyto podněty týkaly, proběhlo šetření a) s výsledkem, že 

nedošlo k pochybení, b) s výsledkem, že došlo k pochybení? 

 

Děkuji předem za informace s pozdravem, 

J. V. 

právník 

I. R., o.s. 

 


